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Der har den 19. oktober været afholdt bestyrelsesmøde i afdelingen, hvor der 

fra afdelingsbestyrelsen deltog: Svend Erik, Ib, Helle, Jesper, Kitt & Frank og 
fra Ejendomskontoret: Jørn.  
 

Følgende sager blev bl.a. behandlet på mødet: 
 

Vaskeriudvalg: Fællesvaskeriet kan ikke benyttes i uge 48, idet der skal etab-
leres et nyt betalingssystem, samtidig vil der bliver udskiftet nogle af de 
gamle tørretumblere. FSB udsender særskilt orientering herom. 

 
Elevatorrenovering: Jørn orienterede om, at man i den første uge af renove-

ringen desværre ikke kan benytte elevatorerne i hhv. nr. 2 og nr. 4. Herefter 
vil det i den resterende renoveringsperiode være muligt at benytte elevato-

rerne kortvarigt i tidsrummet fra kl. 11.00 til 11.15 og igen fra kl. 12.30 til 
12.45.  
 

Ejendomskontoret indkøber stole/taburetter således, at beboerne kan holde 
hvil når man skal hhv. op eller ned af trapperne. FSB har derudover sendt in-

formation om elevatorrenoveringen til Brønshøj/Husum Socialcenter. 
 
Det blev på et møde den 24. oktober, hvor repræsentanter fra afdelingsbe-

styrelsen deltog, aftalt med FSB, Rådhuspladsen at, de sender brev direkte til 
alle beboerne i nr. 2 og nr. 4, der informere om såvel elevatorrenoveringen, 

samt om de retningslinjer for benyttelse af gæsteværelserne som afdelings-
bestyrelsen har besluttet skal gælde under elevatorrenoveringen. 
 

Derudover vil første nr. af ”Byggeavisen” udkomme til samtlige beboere i be-
gyndelsen af december. Den vil bl.a. indeholde de retningslinjer som vi i af-

delingsbestyrelsen har besluttet for benyttelse af gæsteværelserne i bygge-
perioden.    

 

Under badeværelsesrenoveringen vil der endvidere blive indkaldt til ”op-
gangsmøder”, for de enkelte blokke i god tid før renoveringen påbegyndes. 

Disse møder vil blive afholdt i menighedssalen i Bellahøj Kirke. Bestyrelsen 
er opmærksom på, at det måske kan være problematisk for nogle beboere 
med en anden trosretning end eksempelvis kristendom. Men der er trods alt 

ikke tale om selve kirken, men om menighedssalen. Dernæst er valget af me-
nighedssalen også sket, fordi det rent økonomisk er den absolut billigste løs-

ning for os alle. Derfor håber vi på forståelse for, at afdelingsbestyrelsen har 
truffet denne beslutning.  

 

Omkring faldstammerne i nr. 12 har der været usikkerhed om hvorvidt disse 
kan flyttes. Det kan desværre ikke lade sig gøre selvom faldstammerne her 

er forholdsvis nye. De vil derfor også blive udskiftet af hensyn til garantien, 
således at alle får nye faldstammer i forbindelsen med renoveringsprojektet. 

 

Med venlig hilsen – afdelingsbestyrelsen 
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